
Protokół nr VIII  

W dniu 28 listopada 2024 obyła się VIII Sesja Rady Gminy Raków. Obrady rozpoczęto  

28 listopada 2024 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:14 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. Lista obecności radnych na sesji stanowi zał. nr 1 

do protokołu.   

 

Obecni: 

1. Piotr Mariusz Bożycki 

2. Monika Anna Foryś 

3. Małgorzata Józefa Gołyska 

4. Kazimierz Karwat 

5. Marek Wojciech Kowalik 

6. Karol Dominik Ksel 

7. Irena Kulińska 

8. Paweł Jakub Pietruszka 

9. Ewelina Izabela Sobieraj 

10. Stanisław Stemplowski 

11. Teresa Bronisława Strzelecka 

12. Marcin Szpak 

13. Dariusz Czesław Tyrała 

14. Jolanta Anna Wesołowska 

15. Michał Krzysztof Zaremba 

 

Ponadto na posiedzeniu obecni byli: Wójt Gminy Raków Pan Damian Szpak, Zastępca Wójta- 

Pan Paweł Kijanka, Skarbnik Gminy-Pan Artur Nadolny, Kierownik Referatu Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy Pani Agnieszka Rejnowicz. Pani Alina Siwonia- 

Radna Rady Powiatu, pracownicy urzędu i sołtysi. Lista obecności sołtysów w załączeniu do 

protokołu. 

Posiedzeniu Przewodniczył Pan Paweł Pietruszka- Przewodniczący Rady. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z VII sesji w dniu 30.10.2024 r. 

4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

5. Sprawozdanie z posiedzenia komisji Budżetu i Spraw Społeczno- Gospodarczych 

6. Sprawozdanie Wójta z działań podjętych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038 

b) zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

c) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości na terenie 

gminy Raków 

f) zmiany uchwały nr. XL/275/2020 Rady Gminy Raków z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie 

utworzenia Ośrodka Wsparcia - Klubu Senior+ w strukturach Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Rakowie, przyjęcia Regulaminu Klubu „Senior+” w Rakowie i zasad 



kwalifikowania uczestników klubu oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Klubie „Senior+” 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad 

AD.1 i 2 Pan Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał zebranych oraz poinformował  

o rejestracji obrazu i dźwięku podczas obrad. Następnie poprosił radnych o potwierdzenie 

obecności na tabletach. 

Po sprawdzeniu obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 15 

radnych w związku z powyższym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag ze strony 

zebranych Przewodniczący zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Porządek obrad zatwierdzono. 

AD.3. Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu protokołu z 

VII sesji w dniu 30.10.2024 r. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z VII sesji w dniu 30.10.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Protokół został przyjęty. 

AD.4. Następnie Przewodniczący Rady Przedstawił Informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. Z ww. informacji wynika, że wszyscy radni terminowo wywiązali się z 

obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego. Analiza przedłożonych oświadczeń przez 

Urząd Skarbowy nie wskazała zmian w stanie majątkowym radnych. Oświadczenia zostały 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Raków.  

Ponadto Pan Przewodniczący poinformował, że Wójt Gminy Raków złożył do Rady 

Informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez osoby do tego zobowiązane na 

podstawie przepisów ustawy o samorządzie gminnym. Do ww. oświadczeń również nie 

wniesiono uwag. 

AD.5. Kontynuując obrady zgodnie z przyjętym porządkiem obrad Przewodniczący Rady 

poprosił Panią Monikę Foryś- Przewodniczącą Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-



Gospodarczych o przedstawienie sprawozdania z posiedzenia Komisji. 

Pani Foryś na wstępnie swojego wystąpienia przywitała zebranych. Przypomniała, że 

posiedzenie Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-Gospodarczych odbyło 26 listopada 2024 r. 

a jego tematem była analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję. Pani 

Przewodnicząca w swoim wystąpieniu omówiła przedmiot poszczególnych projektów 

uchwał, które komisja analizowała. Zgodnie z przedstawionym sprawozdaniem przedmiot 

poszczególnych uchwał przedstawiał się następująco: 

- projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na 

lata 2024-2038 oraz w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. omówił Skarbnik Artur 

Nadolny. Zmiany wykazane w załącznikach związane są ze zwiększeniem kwoty dochodów 

oraz wydatków. Kontynuując Pani Przewodnicząca podał a kwoty wpływające na zmiany w 

budżecie oraz wymieniła źródła ich pochodzenia;   

 – projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego zakłada obniżenie średniej ceny skupu żyta określonej w Komunikacie Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z ceny z  kwoty 86,34 zł za 1dt do kwoty 55,00 zł za 1dt.  

- projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

zakłada  podniesienie dotychczas obowiązujących stawek o 5%; 

e) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Raków omówił Prezes ZGOK w Rzędowie- Pan Zbigniew 

Snopkiewicz, Dyrektor ZGOK w Rzędowie- Pan Grzegorz Wasilewski. Szczegółowych 

informacji udzieliła Pani Agnieszka Rejnowicz- Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Rozwoju Gminy. Projekt uchwały zakłada przyjęcie stawki 19 zł z  

gospodarowanie odpadami (bez kompostownika), ulgi w kwocie 3, 00 zł dla mieszkańców 

posiadających kompostownik co daje kwotę 16,00 zł; 

- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr. XL/275/2020 Rady Gminy Raków z dnia 

29 grudnia 2020 r. w sprawie utworzenia Ośrodka Wsparcia - Klubu Senior+ w strukturach 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakowie, przyjęcia Regulaminu Klubu „Senior+” 

w Rakowie i zasad kwalifikowania uczestników klubu oraz szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Klubie „Senior+” związany jest z zakończeniem realizacji Programu 

Wieloletniego Senior+ na lata 2015-2020, Edycja 2019 Moduł I „ Utworzenie lub 

wyposażenie Klubu Senior+” i zwiększeniem liczby uczestników Klubu Senior+ z „15” osób 

na „20” osób  należy wprowadzić zmiany w „Regulaminie Klubu Senior+ w Rakowie oraz 

zasadach kwalifikowania uczestników klubu”. Celem uchwały jest utrzymanie Klubu 

Senior+ i dalsza realizacja zadań własnych gminy w zakresie zapewnienia wsparcia 

seniorom. 

Ponadto Pani Przewodnicząca poinformowała, że na ww. posiedzeniu komisja analizowała 

również Projekt budżetu na 2025 r. i projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-

2038. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do ww. projektów.  

Pani Przewodnicząca poinformowała również, że w trakcie analizy  ww. projektów uchwał 

Pan Radny Kazimierz Karwat poruszył temat likwidacji szkoły Podstawowej w Bardzie. 

Jako powód likwidacji ww. szkoły Pan Karwat podał małą liczbę uczniów uczęszczających 

do ww. placówki. Oraz wysokie koszty utrzymania kadry pedagogiczne, które ponosi gmina. 

Zdaniem Pana Karwata likwidacja szkoły w Bardzie pozwoli na wprowadzenie oszczędności 

w budżecie, które można by przeznaczyć np. na pokrycie kosztów gospodarowania 

odpadami. 

 Na zakończenie swojego sprawozdanie Pani Przewodnicząca poinformowała, że członkowie 

Komisji nie wnieśli uwag do analizowanego materiału i zaopiniowali go pozytywnie. 

 



 Wobec braku uwagi do przedstawionego sprawozdania przewodniczący Rady przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

AD.6. Pan Przewodniczący poprosił Pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

Pan Wójt przedstawił zebranym sprawozdanie z działań podjętych od ostatniej sesji poprzez 

chronologiczne przedstawienie terminarza spotkań i krótkie omówienie każdego  

z podjętych działań. 

Terminarz odbytych spotkań przedstawiał się następująco: 

 

1. 30.10.2024- udział w Sesji, udział w Szkoleniu z cyberbezpieczeństwa; 

2. 31.10.2024- spotkanie z Komendantem PSP Kielce- St. Kpt Marcinem Bajurem  

w sprawie projektu dot. czujników dymu; Powitanie nowego samochodu strażackiego 

w OSP Szumsko 

3. 05.11 .2024- udział w Gali Lider Ekonomii Społecznej w Targach Kielce; Spotkanie 

z KGW w sprawie bonu frekwencyjnego; 

4. 06.11.2024- Spotkanie z Prezesem Przemysławem Cieleckim KZN SIM 

Świętokrzyskie w sprawie programu funkcjonalno- użytkowego; 

5. 10.11.2024- koncert patriotyczny w remizie OSP Raków;  

6. 11.11.2024- udział w uroczystej Mszy Świętej w Intencji Ojczyzny oraz złożenie 

kwiatów przez delegacje pod pomnikiem Józefa Piłsudskiego;   

7. 17.11.2024- spotkanie z KGW Bardo w ramach projektu Danie wspólnych chwil; 

8. 18.11.2024- udział konferencji podsumowującej w  kampanii Sołtys Ambasadorem 

Czystego Powietrza; 

9. 20.11.2024- ZGOK w Rzędowie-spotkanie robocze dotyczącego cennika za odpady; 

Pasowanie na przedszkolaka ZSP w Rakowie, Pasowanie klasy I SP w Bardzie; 

10. 21.11.2024- Kongres Ekonomii Społecznej  w Obrazowie; 

11. 22.11.2024- ŚBRR spotkanie z dyrektorem w sprawie naboru wniosków na 

kanalizację i przydomowe oczyszczalnie ścieków; 

12. 23.11.2024- udział w uroczystości Pogrzebowej byłego sołtysa i strażaka z Woli 

Wąkopnej; 50-lecie powstania Koła Łowieckiego Nr.17 Knieja 

13. 26.11.2024- Starostwo Powiatowe w Kielcach w sprawie drogi Kościuszki; Komisja; 

14. 27.11.2024- Chmielnik spotkanie z Panią Prezes w sprawie drogi 400-lecia Rakowa; 

Na zakończenie swojego wystąpienia Pan Wójt podziękował Panu Dariuszowi Jóźwikowi za 

organizację akcji zbiórki ubrań dla Zuzi oraz zaprosił mi mieszkańców na otwarcie siłowni. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania. 

W związku z problemami technicznymi nastąpiła przerwa w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady sesji. 

AD.7. Pan Przewodniczący poinformował, że Przewodnicząca komisji w swoim 

sprawozdaniu szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038.  

Przewodniczący zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu uchwały. Wobec braku 

uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2024-2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 



Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta.  

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2024 r. 

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Przewodniczący rady wyjaśnił, że w projekcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego założono pozostawienie średniej ceny skupu 

żyta na tym samym poziomie co w roku poprzednim.  

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

 Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Przewodniczący nadmienił, że zaproponowane stawki 

podatku od nieruchomości są o 5% wyższe w stosiku do stawek z roku poprzedniego. Wobec 

braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości opłaty za 



gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości na terenie gminy 

Raków. Pan Przewodniczący poprosił Panią Agnieszkę Rejnowicz- Kierownika Referatu 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy o udzielenie krótkiej informacji dot. ww. 

projektu uchwały. Pani Kierownik w swoim wystąpieniu poinformowała, że z  opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi pokrywane są koszty odbioru, transportu i 

zagospodarowania odpadów z terenu gminy oraz koszty utrzymania PSZOK i koszty obsługi 

administracyjnej. Następnie Pani Rejnowicz przedstawiła informację dotyczącą ponoszonych 

kosztów i dochodów pochodzących z zebranej opłaty wg. stanu na wrzesień 2024 r. W 

związku z informacją dotyczącą podwyższenia kwoty za zagospodarowanie zmieszanych 

odpadów komunalnych z kwoty 570 zł na kwotę 808 zł netto podrożeniu ulegnie system 

gospodarowania odpadami komunalnymi.  W br. z budżetu gminy na gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przeznaczono kwotę 200 tys. zł. W związku z tym, iż system nie jest 

w stanie utrzymać się z opłat pobranych od mieszkańców konieczne jest podwyższenie 

stawki za gospodarowanie odpadami. Kontynuując Pani Kierownik wymieniła stawki 

proponowane w projekcie uchwały. Następnie Pani Rejnowicz podała wysokości stawek 

obowiązujące w gminach ościennych. 

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości na terenie 

gminy Raków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, 

Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, 

Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Michał Krzysztof 

Zaremba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, Jolanta Anna Wesołowska 

Uchwała została podjęta. 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr. 

XL/275/2020 Rady Gminy Raków z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie utworzenia Ośrodka 

Wsparcia - Klubu Senior+ w strukturach Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Rakowie, przyjęcia Regulaminu Klubu „Senior+” w Rakowie i zasad kwalifikowania 

uczestników klubu oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie 

„Senior+”.  

Wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr. XL/275/2020 Rady Gminy Raków z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie 

utworzenia Ośrodka Wsparcia - Klubu Senior+ w strukturach Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Rakowie, przyjęcia Regulaminu Klubu „Senior+” w Rakowie i zasad 

kwalifikowania uczestników klubu oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Klubie „Senior+”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 



Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin 

Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

Uchwała została podjęta. 

AD.8. W punkcie dotyczącym wolnych wniosków głos zabrał Pan Radny Kazimierz Karwat. 

W swoim wystąpieniu poruszył problem wcześniejszego otwierania GOZ w Rakowie o godz. 

7.00 rano szczególnie w okresie zimowym. Pan Radny poinformował, że problem ten 

zgłaszali mieszkańcy.  

Następnie głos zabrała Pani Sołtys Korzenna. Zadała pytanie związane z prośbą o 

postawienie wiaty przystankowej przy drodze powiatowej. Pani sołtys poinformowała, że w 

tej sprawie  wystąpiła z pismem do starostwa. Z od odpowiedzi jaką otrzymała wynika, że 

ustanowienie przystanków leży w kompetencji Rady gminy. Na zakończenie swojego 

wystąpienia Pani Sołtys zapytała o możliwość rozpatrzenia jej prośby w najbliższym czasie. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że ww. problem zostanie omówiony  na posiedzeniu 

komisji. 

O głos poprosiła Pani Alina Siwonia- Radna Rady Powiatu. W swoim wystąpieniu omówiła 

działania jakie podjęła jako radna w związku z zagadnieniami omawianymi na poprzedniej 

sesji oraz przekazała informacje jakie udało jej się uzyskać. Odnośnie budynku po MOW w 

Rembowie Pani Siwonia poinformowała, że z informacji jakie uzyskała w starostwie wynika, 

że w przeciągu kilku miesięcy ośrodek powinien rozpocząć swoją działalność. Opóźnienie z 

rozpoczęciem działalności ośrodka związane było procedurą zmiany sposobu użytkowania 

ww. nieruchomości. Dzierżawca prosił o zwolnienie z opłaty jednakowoż takiej zgody nie 

uzyskał.  Cały czas wykonywane są prace związane z dostosowaniem budynku do wymogów 

niezbędnych do prowadzenia tego typu działalności. 

Odnośnie tematu dotyczącego przepustów i udrażniania rowów przy drogach powiatowych 

Pani Siwonia poinformowała, że w miejscowości Radostów prace rozpoczną się w ciągu 

trzech miesięcy jeżeli warunki pogodowe na to pozwolą. Umowa na realizację ww. zadania 

została podpisana. Prace wykonane zostaną również na drodze powiatowej w Rakówce.  

Kontynuując Pani Radna nawiązała do tematu odkrzaczania rowów przydrożnych. 

Poinformowała, że zostanie zakupiony odpowiedni sprzęt i prace te będą wykonywane. 

Następnie Pani Siwonia poruszyła temat budowy drogi powiatowej w Woli Wąkopnej.  

Z informacji jakie uzyskała wynika, że niebawem zostanie zakończony etap prac związanych 

z uzyskanie pozwolenia w Starostwie. Kolejnym krokiem jest zabezpieczenie przez powiat  

i gminę środków finansowych na realizację ww. zadania. 

O głos poprosił Pan Wójt. 

W swoim wystąpieniu odniósł się do tematów poruszonych przez Panią Radną. 

Poinformował, że z informacji jakie posiada wynika, że Powiat nie miał podstawy  do 

zwolnienia z opłaty za najem w związku z zastosowaną procedurą. Odnośnie tematu 

zabezpieczenia środków na realizację inwestycji na drodze powiatowej w Woli Wąkopnej 

Pan Wójt nadmienił, że w latach ubiegłych z budżetu gminy również zabezpieczano środki 

na pokrycie połowy wkładu własnego na realizacje inwestycji drogowych wspólnie z 

powiatem.  

O głos poprosiła Pani Radna Gołyska.  W swoim wystąpieniu podziękowała Pani Radnej 

Rady Powiatu za udzielone informacje. Kontynuując poruszyła temat pisma dotyczącego 

wyczyszczenia rowów w okolicy cmentarza w Szumsku. Kontynuując Pani Radna Gołyska 

podziękowała Panu Wójtowi za odpowiedz na jej interpelacje dotyczącą problemów  

z oświetleniem ulicznym. Następnie poinformowała o kolejnych niedziałających lampach  

w  miejscowości Radostów (na słupach 70, 71, 69  przy pos. Nr 45 i 46). Na zakończenie 

poprosiła aby w przypadku wystąpienia oblodzeń lub opadów śniegu gmina zabezpieczyła 

miejsca gdzie wsiadają dzieci oraz zakręty. 



Pan Wójt poinformował, że w przygotowaniu jest projekt budowy chodnika w Szumsku w 

kierunku cmentarza. W związku z powyższym problem z przelewaniem się wody z rowów w 

tej okolicy zostanie rozwiązany.  

O głos poprosił Pan Radny Stanisław Stemplowski. W swoim wystąpieniu również 

podziękował Radnej powiatowej za podjęte działania. 

AD.9. Wobec braku zgłoszeń i w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan 

Przewodniczący zamknął obrady. 
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